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Sommaren börjar nu övergå i höst och de flesta av oss har nog börjat gå tillbaks till arbete
eller studier efter en välbehövd ledighet. Mycket har hänt i föreningen under årets gång
och en hel del saker kommer att ske även framöver. En av de saker som förändrats under
året är styrelsens sammansättning. Vi vill här passa på att tacka de som tidigare varit med i
styrelsen men av olika skäl valt att inte fortsätta.

Just nu består styrelsen av följande:

Ordförande: Tove Wåhlstrand

Ekonomi: Emilija Mandri

Vice ordförande samt teknik och utemiljö: Johan Holst

Sekreterare: Hedvig Egerö

Hemsida och informationsansvarig: Tobias Tobiasson

Suppleanter: Robin Segefalk, Samuel Hanna

Föreningsstämman i juni
Ett stort tack till alla de som kunde deltaga i den digitala föreningsstämman i juni.
Sammanlagt var 15 av föreningens 20 hushåll representerade. Protokollet från stämman
ligger nu uppe på hemsidan.

Arbetsgrupp Jacuzzi
En av de punkter medlemmarna röstade ja till är tillåtande av jacuzzi. Däremot lyckades vi
aldrig helt komma överens om vilka regler som skall gälla för detta upplåtande. Av denna
anledning bildades en arbetsgrupp som skall komma med förslag om detta till styrelsen.



Hittills är det enbart en person som anmält sitt intresse till arbetsgruppen.

Vi i styrelsen ser gärna att fler personer engagerar sig i denna grupp för att få in så många
åsikter som möjligt. Kontakta gärna styrelsen om du känner att du är intresserad av detta.

Handikapparkering
Denna punkt nämndes också på stämman. Handikapparkeringen på norra parkeringen får
användas som gästparkering. Tills vidare gäller här först till kvarn-principen. Om behov
uppstår kommer styrelsen se över om det behövs någon form av bokningssystem.

Lite av det som är på gång:

- Föreningen har i skrivande stund OBOS/kärnhem som ekonomisk förvaltare. Detta avtal

går snart ut och vi tittar just nu på offerter från flertalet andra förvaltare.

- Vi tittar även på offerter gällande att öppna upp mellan förråden på parkeringsplatserna.

Här är planen att även sätta grindar samt få till någon sorts förvaring för gemensam
utrustning, exempelvis trädgårdsredskap. Styrelsen ser också positivt om någon medlem
i  föreningen känner att denne är extra kunnig inom detta område och vill bistå med
praktisk hjälp. Kontakta i sådana fall oss.

- OBOS driver även den server och tjänst som föreningens hemsida ligger uppe på.

Styrelsen ser över behovet att byta denna tjänst för att kunna vidareutveckla hemsidan.
På den  nuvarande hemsidan kommer äldre information, som ej längre är aktuell, att
gradvis bytas ut eller tas bort.

För att kontakta styrelsen kan du skicka ett mejl till styrelsen@brftallhojden2.se, så svarar
vi så snart vi kan. Vi önskar er alla en fin höst!

Med vänlig hälsning,
Styrelsen


